
Pallotta: Nie ma na nas mocnych, jeśli...
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Po burzy zawsze wychodzi słońce - zespół Giallorossich zagrał dużo lepiej

po ulewie, która zastopowała na ponad godzinę spotkanie z Sampdorią i

zdobył upragnione trzy punkty. Drużynę chwalił po spotkaniu James

Pallotta.

Komentarz na temat meczu?

- Musimy grać zawsze tak jak w drugiej połowie. Tak jak zdarzyło się już w pierwszej

połowie przeciwko Porto. Zawsze powinniśmy tak grać. Gdy biegamy i atakujemy

nie ma od nas lepszej drużyny w Serie A, jesteśmy innym zespołem. Juventus,

Napoli i inni mnie nie interesują, jeśli gramy tak jak potrafimy, nie ma na nas

mocnych. Mogliśmy strzelić nawet sześć goli, ale bramkarz był świetnie

dysponowany. Zagraliśmy wielki mecz w drugiej połowie.

Totti?

- Totti to Totti. Grał? [śmiech - dod.red.]. Myślałem, że pomyli się przy karnym, gdyż

było mokro, jeśli pogoda byłaby dobra, nie miałbym wątpliwości. Bałem się.

Stadion Romy?

- Wszystko jest w porządku złożyliśmy pełną dokumentację, wszytko zmierza w

dobrym kierunku, będziecie mieli piękny, świetny stadion. Nie ma problemów.

Myślę, że rozpoczniemy budowę w marcu 2017. Nie ma żadnego problemu z

burmistrz, część komunalna procesu już za nami. Wszyscy chcą tego stadionu,

kibice, rząd, my, wszystko będzie finansowane prywatnie, stworzy dużą ilość miejsc

pracy, nie ma żadnych powodów, aby stadion nie powstał.
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